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s.1(9) 

Protokoll 2025-01-14 

Kårstyrelsemöte, Växjö och Kalmar 

Närvarande ledamöter 

Svante Andersson (mötesordförande), Alexander Lindqvist, Dennis Chimaobe, 

Henrik Sahakyan, My Fagergren, Kevin Strand, Fernanda Laguna, Tamar 

Kikacheishvili, Tahmina Tasnim 

Frånvarande ledamöter 
Miriam Parkkinen (anmäld frånvaro), Natalie Svensson (anmäld frånvaro) 

Övriga nätvarande 
Elin Gunnarsson, verksamhetsledare 

Ärende Åtgärd 

146 

147 

148 

149 

150 

151 

Sign. 

Mötets öppnande 

Adjungeringar 

Val av mötesordförande 

Val av sekreterare 

Val av justeringsperson 

och rösträknare 

Justering av rostlangd 

Anmälan av jäv 

Uppföljning av föregående 
protokoll 

SA Ct 

Motesordforande öppnar mötet kl. 15:13 

Styrelsen beslutar 
att Elin Gunnarsson, verksamhetsledare, 

adjungeras med nätvaro-, yttrande- och 
forslagsratt vid §144-174 

Styrelsen beslutar 
att utse Svante Andersson till 

mötesordförande. 

Styrelsen beslutar 
att utse Elin Gunnarsson till sekreterare för 

mötet. 

Styrelsen beslutar 
att utse Alexander Lindqvist till 
justeringsperson och rösträknare för 
innevarande möte. 

Röstlängden justeras till 9 personer 

Ingen anmäler jäv. 

Bilaga föreligger. 

Föredragande: Mötesordförande 

På föregående möte beslutades om 

studentrepresentanter, att bordlägga ärendet 
gällande samarbetsavtal med PANGI, askan 

från Kalmar ESS godkändes och att ärendet 
om Griffel och it-säkerhet ska tas upp igen 

på KS 1 mars. 

Styrelsen beslutar 
att protokoll gällande styrelsemöte som 
ägde rum 2024-12-10 läggs till handlingarna. 
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152 Fastställande av dagordning 

153 Information: 

Informationsrapport 

154 Information: Ekonomisk 

månadsrapport 

Sign. SA SA 
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Styrelsen beslutar 
att dagordningen fastställs med tilläggen 
$170 Reviderade samarbetsavtal för 
utbildningsföreningar och $171 Inköp av 
dator. 

Bilaga föreligger. 

Alexander: Fakultetsstyrelsemöten, möte 
med universitetsstyrelsen, Musikhjälpen, 
disciplinnamnden, workshop om feedback, 

UTBK. 

Dennis: EUniWell-relaterat arbete, planerar 

for en karriardag, planering av besok fran 
EUntWell i Köln. Kommer att skicka en 
inbjudan till övriga i styrelsen gällande detta 
då de vill träffa kåren. 

Tahmina: BEM, varit i Kalmar på workshop 
och jullunch. 

My: Budgetmöte, möte med Kalmar Science 

Park, internationella gruppen, möten med 
LeKR-Stugan, workshop om sociala medier, 

möten med WUD. Planerar för ovve- 

veckan, börjat planera för höstens 
introduktion. 

Fernanda: Jobbat med att lära sig kårens 
struktur och arbetssätt, hjälpt till på 
Luciafrukosten, workshop om feedback, 

BEM-möten. 

Tamar: EUniWell-möten, aktivitet med 

EUniWell med ”Home alone”-tema, möten 

med ER på LNU, Luciafrukost, feedback- 

workshop. 

Kevin: Luciafrukost, UTBK-möte, bötjat 

jobba med kursutvarderingskampen. Ska 
vara med pa medlemskaffe och arrival day. 

Svante: Musikhjalpen i Vaxj6 som samlade 
in 75 000 kronor, BEM, ordforandetorg. 

Styrelsen beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

Föredragande: Mötesordförande 

Det finns ingen skriftlig rapport för 
december än på grund av julhelgerna. 

Styrelsen beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

AL AL EG EG



Linnékåren 
— STUDENTERNAS RÖST — — 

155 Beslut: Äskan från Smisk 

156 Beslut: Ansökan om 

samarbetsavtal PANG! 

157 Beslut: Val av 

studentrepresentanter 

Sign. så J A 

s.3(9) 
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Missiv och bilaga föreligger. 

Föredragande: Svante Andersson 

Smisk äskar för sin finsittning i samband 

med vårens introduktion. De räknar med 85 

deltagare. Kostnaden för sittningen 

beräknas bli 25 250 kronor med intäkter på 

11 000 kronor. De äskar för att täcka 60 

procent av förlusten, vilket uppgår 1 8550 
kronor. Som motptestation anger de att de 
ska vara ansvariga för att städa Amfrum 

under hela Valborg. 

My vill lägga till att om de inte skulle utföra 
arbetet så måste de betala tillbaka pengarna 
veckan efter Valborg. 

Svante yrkar på att godkänna Smisks äskan. 

Styrelsen beslutar 
att godkänna äskan från Smisk med 

beloppet 8550 SEK, med tillägget om de 
inte skulle utföra arbetet som är angivet som 

motprestation så måste de betala tillbaka 
äskningspengarna veckan efter Valborg. 

Missiv och bilaga föreligger. 

Föredragande: Svante Andersson 

PANG! har reviderat sina stadgar så att de 
ar mer i linje med kårens an vad de var 
tidigare. 

PANG! är en studentförening för 
polisstudenterna som vill bli en 
samarbetsförening till Linnékåren. 

Svante yrkar på att godkänna PANG! som 
intresseförening. 

Styrelsen beslutar 
att godkänna PANG! som intresseförening. 

Missiv föreligger. 
Föredragande: My Fagergren 

Styrelsen beslutar 
att sätta Moa Hammarin, Programradet 

för Byggnadsutformning med arkitetkur år 1 
FTK 
tillsätta Jelena Vukosavljevic, Programradet 
för Byggteknik, Högskoleingenjör år 1 FTK 
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tillsätta Fanny Radegran, Programradet for 

Personal och arbetsliv inriktning arbetsratt 

ar 2 FSV 

tillsätta Exic Stromberg, Programrad 
Statsvetare kandidatprogrammet ar 1 FSV 
tillsätta Exic Stromberg, Prefekts 
beslutsmote Institutionen for 

Statsvetenskap FSV 

tillsätta Exic Stromberg, Fakultetsstyrelsen 

for FSV 

tillsätta” Ted Gunhamn, Handledarkollegiet 

for Idrottsvetenskap FSV 
tillsätta Elliott Berggren, Handledarkollegiet 

for film- och litteraturvetenskap FKH 

tillsätta Rafael Sales, Programradet for 

Entrepreneurship, Sustainability and Social 
Change ar 1 FEH 

tillsätta Markus Adbring Programradet for 

ekonomiprogrammet, 
redovisning/ekonomistyrning år 3 FEH 
tillsätta Leen Alabridi, Programrad 
International Business program ar 1 FEH 
tillsätta Jennie Söderberg, Utbildningsradet 

FEH 

tillsätta Ida Kempe, Utbildningsradet FEH 

tillsätta Ida Kempe, Ekonomihogskolans 
kursplaneutskott (KUS) FEH 

entlediga Isak Borgemo, SSO FSV 

entlediga Emil Zwaard ar 3 Kursnamnd 
Teknisk matematik, Civilingenjör FTK 

entlediga Petter Gustafsson år 3 Kursnämnd 
Teknisk matematik, Civilingenjör FTK 
entlediga Arvid Blomster år 1 Kursnämnd 
Teknisk matematik, Civilingenjör FTK 
entlediga Anna Wahlgren Fakultetsstyrelsen 
FSV 
entlediga Rabi Alzhori, Ekonomprogrammet 
inriktning redovisning/ekonomistyrning 
(EGEKO) FEH 
entlediga Lisa Andersson, 

Ekonomprogrammet inriktning 
redovisning/ekonomistyrning (EGEKO) 
FEH 
entlediga Clara Vigstedt, 

Ekonomprogrammet inriktning 
redovisning/ekonomistyrning (EGEKO) 
FEH 

Sign. så IA AL AL EG EG



158 Beslut: Revision av policy for 

159 

160 

Sign. 
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studentrepresentation 

Beslut: Revision av 

policydokument for 
medlemsmöte 

Beslut: Revision av 

åsiktsdokument 

RÖ 
é 
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entlediga Isac Almén, Ekonomprogrammet 
inriktning redovisning/ekonomistyrning 
(EGEKO) FEH 
entlediga David Manea, Ekonomprogrammet 

inriktning redovisning/ekonomistyrning 
(EGEKO) FEH 
entlediga Julia Jonovska, 
Ekonomprogrammet inriktning 
redovisning/ekonomistyrning (EGEKO) 
FEH 
entlediga Cecilia Rindhagen, HLK 

Idrottsvetenskap FSV 
entlediga Frida Alderin Hedfelt, 

Utbildningsrad FEH 
entlediga Ricards Andrzejevskis, 
Utbildningsrad FEH 

Missiv och bilaga föreligger. 
Foredragande: My Fagergren 

Styrelsen har reviderat alla kårens policys 
inför medlemsmötet i februari. Den nya 
policyn för studentrepresentanter och 
studerandeskyddsombud är bilagd till 
handlingarna. 

Revideringen syftar till att göra policyn mer 
lättläst och lättare att förstå 

My yrkar på att styrelsen godkänner den 
reviderade policyn och att den läggs fram 
som förslag för godkännande av 
medlemsmötet. 

Styrelsen beslutar 
att godkänna Mys förslag 

Missiv och bilaga föreligger 

Föredragande: Svante Andersson 

Svante yrkar på att både hållbarhetspolicyn 
och integritetspolicyn ska presenteras i 
befintlig form för medlemsmötet att besluta 
om, det vill säga att inga ändringar föreslås. 

Styrelsen beslutar 
att godkänna Svantes förslag. 

Missiv och bilagor föreligger 

Föredragande: Svante Andersson 

Svante yrkar på att åsiktsdokumentet ska 
presenteras i befintlig form för 
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161 Beslut: Revision av kårens 

värdegrund 

162 Beslut: Kårens fonder 

163 Beslut: Engagemangsstipendium 

Sign. sa Vit 
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medlemsmotet att besluta om, det vill saga 
att inga ändringar föreslås. 

Styrelsen beslutar 
att godkänna Svantes förslag. 

Missiv och bilaga föreligger 
Föredragande: Svante Andersson 

Svante yrkar på att värdegrunden ska 

presenteras i befintlig form för 
medlemsmötet att besluta om, det vill säga 

att inga ändringar föreslås. 

Styrelsen beslutar 
att godkänna Svantes förslag. 

Missiv och bilaga föreligger (på svenska) 
Föredragande: Svante Andersson 

Kårens ekonom Madelene har tagit fram ett 

förslag på hur vi ska omplacera kårens 
befintliga fonder. 

Förslaget innebär att vi säljer av SEB Active 

20A och placerar 50% av försäljningen i 

Länsförsäkringar Global Index och 50% i 

SEB Indexnara A. Framöver bör även 

resterande fonder ses över och alternativt 

placeras om 1 lämpligare alternativ. 

Eftersom det är svårt att tajma marknaden 
föreslås en utfasning/inköpsperiod på 6 
månader, med start i januari. 

Svante yrkar på att godkänna Madelenes 
förslag. 

Styrelsen beslutar 
att godkänna Svantes förslag. 

Missiv föreligger 

Föredragande: Alexander Lindqvist 

Engagemangsstipendiet delas ut av 
Linnékåren en gång per år. Alexander har 
gjort en plan för hur det ska hanteras 
framöver och Alexander föreslår att han 
själv och My ska ingå i juryn. Strukturen och 
planen för förslaget finns beskrivet i 
missivet. 
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164 Beslut: Uppdaterad policy for 

165 Beslut: Linnékarens hantering av 

Sign. 
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utbildningsföreningar 

medlemsincidenter 
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Nomineringarna ska bedömas utifrån hur 
studenterna har bidragit till positiv 
förändring 1 studentlivet och prissumman 
ska även fortsättningsvis vara en krona per 
medlem som kåren har under föregående 
hösttermin. 

Alexander yrkar på att den föreslagna 
strukturen och planen för 
engagemangsstipendiet godkänns. 

Styrelsen beslutar 
att godkänna Alexanders förslag. 

Missiv och bilaga föreligger 

Föredragande: Alexander Lindqvist 

Alexander yrkar pa att lägga till följande tre 

punkter i policyn och lägga fram policyn till 
medlemsmotet för beslut: 

Utbildningsföreningarnas åtaganden 
”Föreningarna bor sträva efter att sätta upp 

och vid behov följa upp mål för sitt arbete, 
exempelvis genom att främja dialoger med 

programansvariga och engagemang fran 
studenter i kvalitetsarbetet.” 

”Föreningarna bör i möjligaste mån 
upprätthålla relevanta 

kommunikationskanaler for att sprida 

information och underlätta för medlemmar 

att nå ut med sina frågor och åsikter.” 

Linnékårens åtaganden 
”Linnékåren och utbildningsföreningarna 
bör sträva efter att årligen reflektera över 
sitt samarbete, exempelvis genom att 

sammanställa övergripande lärdomar och 

möjliga forbattringsomraden infor 
kommande verksamhetsat.” 

Styrelsen beslutar 
att godkänna Alexanders forslag. 

Missiv och bilaga föreligger 
Foredragande: My Fagergren 

Mia och My har reviderat den policy som 
tidigare studiesocialt ansvarig Stina och 
Studenthalsan arbetade med. My yrkar pa att 
den reviderade policyn presenteras for 
medlemsmotet for beslut. 
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Styrelsen beslutar 
att godkänna Mys fötslag. 

166 Beslut: Äskningspolicy Missiv och bilaga föreligger 
Föredragande: My Fagergren 

Några stavfel har rättats i askningspolicyn. 
My yrkar på att den reviderade policyn 
presenteras for medlemsmötet för beslut. 

Styrelsen beslutar 
att Mys förslag. 

167 Beslut: Introduktionspolicy Missiv och bilaga föreligger 

Föredragande: My Fagergren 

Några stavfel har rättats i 
introduktionspolicyn. My yrkar på att den 
reviderade policyn presenteras för 
medlemsmötet för beslut. 

Styrelsen beslutar 
att Mys förslag. 

168 Beslut: Alkoholpolicy Missiv och bilaga föreligger 

Föredragande: My Fagergren 

Några stavfel har rättats i alkoholpolicyn. 
My yrkar på att den reviderade policyn 
presenteras för medlemsmotet för beslut. 

Styrelsen beslutar 
att godkänna Mys förslag. 

169 Information: Per capsulam Missiv och bilaga föreligger 
Föredragande: Alexander Lindqvist 

Alexander informerar om ett per capsulam- 
beslut som togs den 14 oktober, gällande 

inköp av datorer. 

Stytelsen beslutar 
att lägga informationen till handlingarna. 

170 Beslut: Reviderade Bilaga föreligger 

samarbetsavtal för Föredragande: My Fagergren 
utbildningsforeningar 

Samatbetsavtalen med 

utbildningsforeningarna har setts over. My 

ytkar pa att det nya forslaget godkanns. 

Styrelsen beslutar 
att godkanna Mys forslag. 

171 Beslut: Inköp av dator Missiv föreligger 
Föredragande: Svante Andersson 
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172 Övriga frågor 

173 Beslut: Nästkommande mote 

174 Mötets stangande 

Vid protokollet: 

§ VONUKE ANAC ro 

Svante Andersson 

Mötesordförande 

Studiesocialt ansvarig 

/ bin 
Glin GGfinarsson 

Motessekreterare 

Verksamhetsledare 

Sign. SA Ve 

s.9(9) 
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Svante yrkar pa att styrelsen godkanner 
inköp av en ny dator till studiesocialt 

ansvarig i Växjö. Den föreslagna datorn 

kostar 7499 kronor. 

Styrelsen beslutar 
att Svantes förslag. 

Svante informerar om att det finns planer på 
att arrangera en Allkårsfestival i Växjö i 

slutet av maj tillsammans med Hitract, 

pubarna och föreningarna. Nästa möte 
kommer att hållas på fredag. Kåren kommer 

inte att vara huvudorganisatör, men vi kan 
vara delaktiga om vi vill. Festivalen kommer 

att bjuda pa livemusik och olika aktiviteter. 

Styrelsen beslutar 
att nasta ordinarie styrelsemote halls 2025- 
02-10 i Kalmar/Vaxjo kl. 16:30 

My skickar ut kalendertnbjudan. 

Motesordforande stanger motet kl. 16:24 

Alexander Lindqvist 
Justeringsperson 
Utbildningsbevakare 
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